



ხელშეკრულება

ვადასტურებ, რომ არასამეწარმეო (არაკომერციული) იურიდიული პირი - ა(ა) იპ ქეთანთა გაერთიანება, (შემდგომში ასოციაცია) წარმოდგენილი მისი ხელძღვანელის - ია გელენიძის (პ/ნ 12003000641) სახელით, რომელიც მოქმედებს ასოციაციის წევრებით განსაზღვრული უფლებამოსილების ფარგლებში, ყოველგვარი ხელშეკრულებით და კანონსაწინააღმდეგო ზემოქმედების გარეშე, ჩვენს მიერ დამოუკიდებლად მიღებული გადაწყვეტილების საფუძველზე, შეთანხმებას ვაღწეთ შემდეგზე:

1. ხელშეკრულების საგანი

1.1. წინამდებარე ხელშეკრულების საგანია წევრი ქეთანთა ასოციაციაში გაწევრიანება და საწევრო გადასახადის საფუძველზე თანხმდები მომსახურების მიღება.

1.2. ასოციაციის სრული წევრის წევრობის გადასახადი შეადგენს 120 ლარს ყოველწლიურად.

2. მხარეთა უფლება-მოვალეობანი: 2.1 ასოციაცია ვალდებულია სრული წევრისთვის:

2.1.1. წელიწადში 3-ჯერ განახორციელოს დიპლომის შემდგომი მოკლევადიანი უსგ პროგრამები - ერთი წლის განმავლობაში სულ 30 კრედიტ/საათი (1 კრედიტი 1 საათი) – ნაციონალური კონფერენცია 6 (ექვსი) კრედიტი უფასო და დარჩენილი კრედიტები - წევრის მიერ შერჩევის პირობებში 30% ფასდაკლებით, სულ 30 კრედიტი.

2.1.2. ორგანიზაციის აქტივობის ფარგლებში, აქტიური წევრი დააფინანსოს რეგიონალურ კონფერენციაზე საერთო ღირებულების 50%-ით და საერთაშორისო კონფერენციაზე 30% -ით ;

2.1.3. გაუწიოს 30%-იანი ფასდაკლება ორგანიზაციის ფარგლებში შემუშავებულ საექთნო ლიტერატურაზე;

2.1.4. გაუწიოს წელიწადში 1-ჯერ იურიდიული კონსულტაცია - წერილობითი მომართვის საფუძველზე.

2.1.5. გაუწიოს მხარდაჭერა დასაქმების ხელშეწყობის ფარგლებში, მისი როგორც ორგანიზაციის აქტიური წევრის დარგობრივი პერფორმანსის (KPI) შედეგების გათვალისწინებით, ორგანიზაციის რეგულაციით დადგენილი წესის შესაბამისად.

2.1.6. ორგანიზაციის აქტივობის ფარგლებში უზრუნველყოს საინფორმაციო შემეცნებითი დარგობრივი ვებინარების ორგანიზება პროფესიული ცნობადობის ამაღლების მიზნით, ყოველწლიურად მინიმუმ ერთი ვებინარი.

2.1.7. გაუწიოს 30%-იანი ფასდაკლება ორგანიზაციის ფარგლებში შემუშავებულ კომერციულ, კვალიფიკაციის ასამაღლებელ საგანმანათლებლო პროგრამებზე;

2.2 ასოციაცია უფლებამოსილია:

2.2.1. შეუწყვიტოს წევრ ქეთანთა ასოციაციის წევრობა, თუ იგი დააყოვნებს ან დროულად არ გადაიხდის საწევრო გადასახადს.

2.2.2 შეუწყვიტოს წევრ ექთანს ასოციაციის წევრობა, თუ მისი დარგობრივი აქტივობა არ შეესაბამება წევრობის აქტივობის ფარგლებში დარგის წარმომადგენელთა გაწერილ ვალდებულებებს და ორგანიზაციის შინაგანაწესით დადგენილ დისციპლინარულ ნორმებს, ორგანიზაციის მარეგულირებელი წესის შესაბამისად.

2.2.2. წევრი ექთანის მხრიდან ხელშეკრულების ვადაზე ადრე შეწყვეტის შემთხვევაში საკუთრებაში დაიტოვოს წინსწრებით გადახდილი საწევრო გადასახადი.

2.3. ასოციაციის წევრი ექთანი ვალდებულია:

2.3.1. დროულად გადაიხადოს საწევრო გადასახადი წინამდებარე ხელშეკრულებით განსაზღვრული წესითა და პირობებით.

2.3.2. დროულად გამოცხადდეს ასოციაციის მიერ დაგეგმილ შეკრებებზე, ლექციებზე, სემინარებზე.

2.4. ასოციაციის წევრი ექთანი უფლებმოსილია:

2.4.1. მოითხოვოს ასოციაციისაგან ამ ხელშეკრულების ფარგლებში ნაკისრი ვალდებულების შესრულება;

2.4.2. მოითხოვოს და მიიღოს დარგობრივი აქტივობის ფარგლებში, მისი მიღწევების, განვითარების შესახებ ინფორმაცია;

2.4.3. მოახდინოს პროექტების ინიცირება დარგობრივი განვითარების მიმართულებით, ორგანიზაციის მიერ დადგენილი წესის შესაბამისად;

2.4.4. მონაწილეობა მიიღოს დარგობრივი მიმართულებით გამოცხადებულ კონკურსებში ნომინირების წესის შესაბამისად;

2.4.5. ისარგებლოს, დარგობრივი აქტიური წევრის ლეგიტიმაციის ფარგლებში 2 (ორი) დარგობრივი საექსპერტო კონსულტაციითა და 1 (ერთი) იურიდიული კონსულტაციით;

2.4.6 ისარგებლოს, დარგობრივი აქტიური წევრის ლეგიტიმაციის ფარგლებში კლინიკურ ბაზაზე დასაქმებულის (როგორც ორგანიზაციის ბიზნეს პარტნიორი კლინიკის) ბენეფიტებით: 2 (ორი) დარგობრივი საექსპერტო კონსულტაციით, ახალ წევრად რეგისტრაციის პირველი წელი უფასო ბენეფიტით და 1 (ერთი) იურიდიული კონსულტაციით;

3. ხელშეკრულების ფასი და გადახდის პირობები

3.1 ასოციაციის წევრობის ყოველთვიური გადასახადი (სტანდარტული პაკეტის ღირებულება) შეადგენს წლიური 120 (ას ოცი) ლარს;

3.2. საწევრო გადასახადის გადახდა წარმოებს უნაღდო ანგარიშსწორების წესით ქვემოთ მითითებულ ასოციაციის ანგარიშზე ხელშეკრულების გაფორმებიდან 5 სამუშაო დღის ვადაში და ყოველწლიურად არაუგვიანეს საანგარიშო თვის 5 რიცხვისა;

4. ხელშეკრულების მოქმედების ვადა

4.1. ხელშეკრულება დადებულია 5 წლის ვადით, პირველი წელი საწევროს გადასახადის გარეშე (ერთი წელი უფასო წევრობა, ბენეფიტი დარგის წარმომადგენლებისათვის) და შემდგომი 4 წელი წევრობის ყოველწლიური გადასახადით ყოველი საანგარიშო თვის არაუგვიანეს 5 რიცხვისა. ხელშეკრულება ძალაში შედის მხარეთა მიერ მისი ხელმოწერის მომენტიდან.

4.2. ხელშეკრულების ვადა , იმ შემთხვევაში თუ რომელიმე მხარის მიერ არ იქნება წარმოდგენილი 30 კალენდარული დღით ადრე შეწყვეტაზე წერილობითი განაცხადი, ავტომატურად გრძელდება 3 წლის ვადით;

4.2. ხელმოწერის დღედ ითვლება წინამდებარე ხელშეკრულების პირველ გვერდზე, მარჯვენა ზედა კუთხეში აღნიშნული თარიღი.

4.3. ხელშეკრულება შედგენილია 2 (ორი) თანაბარი იურიდიული ძალის მქონე ეგზემპლარად და ინახება მხარეებთან.

5. დამატებითი პირობები

5.1. თუ მხარეები წერილობით არ გამოხატავენ ნებას ხელშეკრულების შეწყვეტის თაობაზე, ხელშეკრულება

ავტომატურად გაგრძელდება ითვლება მომდევნო 5 წლის ვადით (ან უსულწელი). ასეთ შემთხვევაში პროფესიული განვითარების ფარგლებში სამ წელიწადში ერთხელ , ასოციაცია კონკურსის სახით შეარჩევს დარგის საუკეთესო, აქტიურ წევრს, რომელსაც დაუფინანსებს საერთაშორისო კონფერენციას, ასევე 5 დღიან სტაჟირებას ევროპის ქვეყნების პარტნიორ კლინიკებთან.

კანდიდატთა შერჩევის კრიტერიუმები განისაზღვრება წევრის აქტიურობის/პერფორმანსის შესაბამისად. 5.2. წევრ ექთანს დამატებითი შეთანხმების საფუძველზე ეძლევა შესაძლებლობა შეცვალოს წევრობის პაკეტი და მიიღოს დამატებითი ბენეფიტები შესაბამისი საწევრო გადასახადის სანაცვლოდ.

6. დავა

6.1. მხარეთა შორის წარმოშობილი დავა წყდება ურთიერთშეთანხმებით.

6.2. შეთანხმების მიუღწევლობის შემთხვევაში დავას განიხილავს სასამართლო საქართველოს მოქმედი

კანონმდებლობის შესაბამისად.



Agreement

This Agreement is entered into by and between the non-profit (non-commercial) legal entity, Union of Nurses represented by its head, Ia Gelenidze (Personal Number: 12003000641), acting within the scope of authority granted by the Association's Charter, and in the absence of any unlawful interference or influence, based on mutual consent and independent decision, and the undersigned member nurse (hereinafter referred to as the "Member").

1. Subject of the Agreement

1.1. The subject of this Agreement is the membership of the Member in the Association and the provision of services in accordance with the membership fee.

1.2. The annual membership fee for a full member of the Association is 120 GEL.

2. Rights and Obligations of the Parties

2.1 The Association shall provide the following to a full member:

2.1.1. Organize short-term post-diploma nursing programs three times per year, totaling 30 credits/hours per year (1 credit = 1 hour), National Conference 6 (six) credits free and the remaining credits - at a 30% discount upon selected by the member, totaling 30 credits.

2.1.2. Subsidize active members' attendance at conferences, covering 50% of the total cost for regional conferences and 30% for international conferences.

2.1.3. Offer a 30% discount on nursing literature developed within the Association. 2.1.4. Provide legal consultation once a year upon written request.

2.1.5. Support employment promotion in accordance with the active member's sector performance (KPI), following the Association's regulations.

2.1.6. Organize at least one informative and professional webinar annually for the purpose of enhancing sectoral awareness.

2.1.7. Offer a 30% discount on nursing qualification-enhancing educational programs developed by the Association.

2.2 The Association is authorized to:

2.2.1. Terminate the membership of a Member if the membership fee is not paid on time.

2.2.2. Terminate the membership of a Member if their sectoral activities do not comply with

the obligations and disciplinary norms established by the Association's internal regulations.
2.2.3. Retain the membership fee paid in advance in the event of early termination of the Agreement by the Member.

2.3 The Member shall be obligated to:

2.3.1. Pay the membership fee in a timely manner as specified in this Agreement. 2.3.2. Attend meetings, lectures, and seminars organized by the Association.

2.4 The Member shall have the right to:

2.4.1. Demand fulfillment of the obligations undertaken by the Association under this Agreement. 2.4.2. Request and receive information on the Member's achievements and professional development within the scope of sectoral activity.

2.4.3. Initiate projects related to sectoral development in accordance with the Association's rules. 2.4.4. Participate in competitions announced within the sector, as per the nomination rules. 2.4.5. Benefit from two sectoral expert consultations and one legal consultation per year for sectoral active members.

2.4.6. Benefit from the clinical employee privileges (as a business partner clinic of the Association) which include two sectoral expert consultations, free registration benefits for the first year, and one legal consultation.

3. Price of the Agreement and Payment Terms

3.1. The annual membership fee (the standard package) is 120 GEL. 3.2. Payment of the membership fee shall be made by non-cash transfer to the Association's designated account within five (5) working days from the conclusion of this Agreement, and annually no later than the 5th of each reporting month.

4. Term of the Agreement

4.1. This Agreement shall be effective for a term of five (5) years, with the first year being free of charge (one year of complimentary membership and benefits for industry representatives), followed by four (4) years of annual membership fees, payable no later than the 5th of each reporting month. The Agreement shall enter into force upon signature by both parties.

4.2. The Agreement shall automatically renew for a period of three (3) years unless written notice of termination is provided by either party at least thirty (30) calendar days prior to the expiration of the current term.

4.3. The date of signature shall be the date indicated on the first page of this Agreement, in the upper right corner.

4.4. This Agreement is executed in two (2) original copies, each of which shall have equal legal force, with one copy retained by each Party.

5. Additional Conditions

5.1. In the absence of written consent from both Parties, this Agreement shall not be amended or modified in any manner.

5.2. This Agreement shall be governed by the laws and regulations applicable in the jurisdiction in which the Association is registered. Any disputes arising out of this Agreement shall be resolved in accordance with the legal procedures of the relevant jurisdiction.



Соглашение

Настоящее соглашение заключено между некоммерческим юридическим лицом, Союзом медсестер, представляемым его руководителем, Ией Геленидзе (личный номер: 12003000641), действующим в рамках полномочий, предоставленных Уставом Ассоциации, и в отсутствие какого-либо незаконного вмешательства или влияния, на основе взаимного согласия и независимого решения, и нижеподписавшимся членом медсестры (в дальнейшем именуемым «Член»).

1. **Предмет Соглашения**

1.1. Предметом настоящего соглашения является членство Члена в Ассоциации и предоставление услуг в соответствии с членским взносом.

1.2. Ежегодный членский взнос для полного члена Ассоциации составляет 120 лари.

2. **Права и Обязанности Сторон**

2.1. Ассоциация обязуется предоставить полному члену следующие услуги:

2.1.1. Ежегодно проходить три постдипломные краткосрочные образовательные программы – всего 30 кредитов / часов в год (1 кредит = 1 час) – национальная конференция – 6 (шесть) кредитов бесплатно, оставшиеся кредиты доступны члену со скидкой 30%, в общей сложности 30 кредитов.

2.1.2. Субсидирование посещения активными членами конференций, покрывая 50% общей стоимости для региональных конференций и 30% для международных конференций.

2.1.3. Предоставление 30% скидки на специализированную литературу по сестринскому делу, разработанную в рамках Ассоциации.

2.1.4. Предоставление юридической консультации один раз в год по письменному запросу.

2.1.5. Содействие в продвижении трудоустройства в соответствии с показателями работы активного члена (KPI), в соответствии с правилами Ассоциации.

2.1.6. Организация хотя бы одного информационного и профессионального вебинара в год с целью повышения осведомленности в отрасли.

2.1.7. Предоставление 30% скидки на образовательные программы по повышению квалификации в области сестринского дела, разработанные Ассоциацией.

2.2. Ассоциация имеет право:

2.2.1. Прекратить членство Члена, если членский взнос не был уплачен в срок.

2.2.2. Прекратить членство Члена, если его отраслевые действия не соответствуют обязательствам и дисциплинарным нормам, установленным внутренними правилами Ассоциации.

2.2.3. Оставить оплаченный заранее членский взнос в случае досрочного расторжения соглашения Членом.

2.3. Член обязуется:

2.3.1. Своевременно оплачивать членский взнос в соответствии с условиями настоящего соглашения.

2.3.2. Посещать собрания, лекции и семинары, организованные Ассоциацией.

2.4. Член имеет право:

2.4.1. Требовать выполнения обязательств, взятых Ассоциацией по настоящему соглашению.

2.4.2. Запрашивать и получать информацию о достижениях Члена и профессиональном развитии в рамках отраслевой деятельности.

2.4.3. Инициировать проекты, связанные с развитием отрасли, в соответствии с правилами Ассоциации.

2.4.4. Участвовать в конкурсах, объявленных в рамках отрасли, в соответствии с правилами номинации.

2.4.5. Пользоваться двумя консультациями отраслевых экспертов и одной юридической консультацией в год для активных членов отрасли.

2.4.6. Пользоваться привилегиями клинических сотрудников (как бизнес-партнер клиники Ассоциации), включая две консультации отраслевых экспертов, бесплатную регистрацию на первый год и одну юридическую консультацию.

3. ****Цена Соглашения и Условия Оплаты****

3.1. Ежегодный членский взнос (стандартный пакет) составляет 120 лари.

3.2. Оплата членского взноса производится безналичным переводом на счет Ассоциации в течение пяти (5) рабочих дней с момента заключения настоящего соглашения, а также ежегодно не позднее 5-го числа каждого отчетного месяца.

4. ****Срок действия Соглашения****

4.1. Настоящее соглашение действует в течение пяти (5) лет, при этом первый год предоставляется бесплатно (один год бесплатного членства и привилегий для представителей отрасли), после чего следующие четыре (4) года оплачиваются ежегодными взносами, которые должны быть оплачены не позднее 5-го числа каждого отчетного месяца. Соглашение вступает в силу с момента подписания обеими сторонами.

4.2. Соглашение автоматически продлевается на срок три (3) года, если одна из сторон не уведомит другую сторону о расторжении соглашения не менее чем за тридцать (30) календарных дней до окончания текущего срока.

4.3. Дата подписания является датой, указанной на первой странице настоящего соглашения в верхнем правом углу.

4.4. Настоящее соглашение оформляется в двух (2) оригинальных экземплярах, каждый из которых имеет равную юридическую силу, один экземпляр остается у каждой из сторон.

5. ****Дополнительные Условия****

5.1. Без письменного согласия обеих сторон настоящее соглашение не подлежит изменению или модификации.

5.2. Настоящее соглашение регулируется законами и нормативными актами, применимыми в юрисдикции, в которой зарегистрирована Ассоциация. Все споры, возникающие в рамках настоящего соглашения, разрешаются в соответствии с юридическими процедурами соответствующей юрисдикции.